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Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo ze dne 28. března 2018 v ČRo v 10.00 hod., zasedací 

místnost C425, Český rozhlas, Vinohradská 12, Praha 2      

 

Přítomni: Hana Dohnálková, předsedkyně Rady ČRo, Jiří Vejvoda, Tomáš Kňourek, místopředsedové 

Rady ČRo, Petr Šafařík, Miroslav Dittrich, Ivan Vodochodský, členové Rady ČRo, Filip 

Hejl, předseda DK 

Omluveni: Vítězslav Jandák, člen Rady ČRo 

Sekretariát:     Veronika Vlasáková 

Hosté:        René Zavoral, generální ředitel ČRo 

  Jan Menger, ředitel regionálního vysílání ČRo 

Jiří Hošna, ředitel komunikace a vnějších vztahů ČRo 

  Josef Havel, ředitel kanceláře GŘ 

Helena Havlíková, právní specialista KGŘ  

 

 

 

1. Zahájení 

 

2. Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo 14. 3. 2018 

 

3. Informace z DK – F. Hejl 

 

4. Setkání s vedením ČRo 10.30, René Zavoral, generální ředitel ČRo 

      -     Digitalizace/prezentace k předloženému materiálu  

- Příprava veřejné schůze 

- Různé 

 

 

5. Výroční zpráva o činnosti ČRo 2017 – finální verze 

 

6. Zadávací dokumentace – VZ na analýzy, experti pro Radu ČRo 

 

7. Stížnosti a podněty posluchačů 

 

8. Příprava veřejné schůze 

 

9. Různé 

 

 

 

 

1) Zahájení – H. Dohnálková zahájila jednání, program byl schválen, H. Dohnálková informovala radní, 

že požádala vedení ČRo, aby materiály týkající se digitalizace a stížností APSV na ČRo k ÚHOSu a 

Evropské komisi, které radní obdrželi, na dnešním jednání předsednictva Rady představili a okomentovali. 

 

2) Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo 14. 3. 2018 – H. Dohnálková upozornila na doplnění 

k návrhům zápisů z 28. 2. a 14. 3. 2018 od P. Šafaříka, radní se shodli, že na dnešní veřejné schůzi se 

budou projednávat zápisy s těmito doplňky.  

 

3) Informace z DK -  F. Hejl informoval – na jednání dozorčí komise, které se konalo 23. 3. 2018, se DK 

věnovala marketingovým akcím, M. Vích zpracuje verzi projektového listu k jednotlivým marketingovým 
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akcím, který by DK doporučila vedení ČRo. Zabývala se nedostatky ve Volebním řádu Dozorčí komise, 

změny zpracuje F. Hejl a M. Vích. Dále upozornil na rozpočet rozhlasu s dotazem na radní ohledně 

technického rozdělení prostředků při zisku, J. Vejvoda navrhl se této záležitosti zabývat na příštím jednání 

předsednictva. P. Šafařík navrhl radním, aby se DK věnovala rekonstrukci brněnského studia ČRo a 

zrušené smlouvě o spolupráci mezi ČRo a ZOO Praha, s čímž přítomní radní souhlasili.  

 

4) Výroční zpráva o činnosti ČRo 2017 – H. Dohnálková poděkovala všem, co se ve větší míře podíleli 

na finální verzi Výroční zprávy, výsledek dle jejího názoru vypadá dobře a předpokládá, že nic nebude 

bránit schválení na dnešní veřejné schůzi. P. Šafařík vznesl výhrady ke krácení zejména kapitoly č. 5, 

kterou redigoval a zpracovával, dle jeho názoru nebyla korekce řádně procesně řešena a nebyl dán radním 

dostatečný prostor k vyjádření se. H. Dohnálková vysvětlila příčiny krácení, proběhla debata přítomných 

radních ohledně zpracování.   

 

 

5) Setkání s vedením ČRo 10.30, René Zavoral, generální ředitel ČRo, Jan Menger, ředitel 

regionálního vysílání, Josef Havel, ředitel kanceláře GŘ, Jiří Hošna, ředitel komunikace a vnějších 

vztahů ČRo, H. Havlíková, právní specialistka KGŘ 

 -   Digitalizace/prezentace k předloženému materiálu – R. Zavoral předal slovo H. Havlíkové, která 

vedla celou prezentaci a zodpověděla dotazy radních.  

 

- Příprava veřejné schůze – R. Zavoral se omluvil za pozdější příchod na dnešní veřejnou schůzi Rady 

vzhledem k návštěvě zámku v Přerově nad Labem s radními Středočeského kraje a členy vlády. Znovu 

nabídl radním návštěvu tohoto objektu ve vlastnictví ČRo. Informoval o včerejším jednání vedení ČRo a 

STČ Kraje ohledně možností prodeje zámku.  

-Různé - R. Zavoral přislíbil zodpovězení technického dotazu ohledně danění proplácených telefonních 

účtů radním – odpověď zašle emailem předsedkyni.  

H. Dohnálková po souhlasu přítomných radních požádala vedení rozhlasu o zprostředkování prohlídky 

zámku v Přerově nad Labem dne 16. 5. 2018 v rámci jednání předsednictva Rady, od 10.00 je plánováno 

jednání předsednictva, 12.00 přestávka na oběd, 13.00 odjezd od rozhlasu do Přerova nad Labem. 

Předsedkyně Rady bude GŘ informovat o počtu radních, kteří se prohlídky zúčastní. 

 

 

Z jednání v 11.15 hod odešel J. Vejvoda. 

 

 

6) Zadávací dokumentace – VZ na analýzy, experti pro Radu ČRo - P. Šafařík zaslal radním souhrnný 

materiál k zadávací dokumentaci veřejné zakázky na analýzy pro Radu ČRo a shrnul návrh rámce zadání – 

zakázka na 2 roky, za 2 miliony korun bez DPH a opce, maximálně 5 analytických tříčlenných týmů, 

model kritéria ceny, nově navrhl s odkazem na praxi smluv RRTV s externími dodavateli analýz 

„předběžné odevzdání“.  H. Dohnálková navrhla částku 1,8 milionu na 2 roky, proběhla debata ohledně 

předběžného odevzdání a možných témat analýz, předsedkyně Rady napíše do pátku 30. 3. email ohledně 

zadávací dokumentace a osloví nepřítomné radní k vyjádření. T. Kňourek vyzve emailem radní o návrhy 

témat na nové zadání analýzy, souhrn připraví na příští jednání.   

 

6) Stížnosti a podněty posluchačů – T. Kňourek připomněl návrh odpovědi Rady ke stížnostem ohledně 

kauzy generálního ředitele ČRo a Janka Kroupy k reportážím o společnosti Agrofert. Navrhl radním si 

důkladněji prostudovat stížnost M. Maca a návrh odpovědi, po diskusi byla tato stížnost přeložena na 

dubnovou veřejnou schůzi.  

 

7) Příprava veřejné schůze – předložený návrh bodů na veřejnou schůzi zůstal v platnosti. 

 

8) Různé – Brno – výjezdní zasedání – tajemnice Rady informovala, že na výjezdní zasedání do Brna je 

rezervován hotel Slavia na 29. 5. 2018, celkem 8 míst. 
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H. Dohnálková připomněla pozvání expertů pro Radu ČRo dne 11. 4. 2018 od 9.30 hod po půlhodinách, 

od 13.00 bude jednání předsednictva. Informovala rovněž o schůzce s jedním z expertů, s panem L. 

Zemanem, který má zájem o spolupráci s Radou ČRo, ale nebude se moci zúčastnit pohovorů 11. 4. 2018. 

Setkal se však s některými radními v Olomouci při návštěvě Prix Bohemia Radio, kde byl hostem. 

H. Dohnálková požádá DK o vzorový odhad  - jak a jakým způsobem mohou být honorováni experti pro 

Radu ČRo.  

Tajemnice Rady zašle expertům email ohledně hodiny setkání a požádá o profesní životopis, připraví 

medailonky expertů, které před setkáním zašle radním.  

 

 

 

Nejbližší termíny jednání Předsednictva Rady ČRo v roce 2018: 

 

 

  

Duben 2018  11. 4.  9.30 setkání s experty  13.00 jednání předsednictva 16.00 veřejná prezentace 

25. 4. 10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

 

Květen 2018  16. 5 13.00 jednání předsednictva 

30. 5.   10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze RS Brno 

 

 

Červen 2018  13. 6.  13.00 jednání předsednictva 

27. 6.   10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

 

 

 

Zapsala: Veronika Vlasáková  

Ověřovatel:  Hana Dohnálková 


